
Referat Faumøte 29 april 2021 – Sted:  Teams 
Pkt Saker / Aksjoner Ansvar 

1 Skolen informerer, v/ rektor Jan Kristian Johansen. 
• Rektor oppdaterer – 

• Godt i gang med planlegging av neste skoleår. Sender ut 81 
elever får inn 51 nye. Lærerteamet er satt. Noe lærerbytte blir 
det. Rektor kontakter klassekontakter/FAU-rep. der det blir 
kontaktlærerbytter.  

• Ser ut til å bli mulig å styrke sfo med flere ansatte grunnet 
annen fordelingsnøkkel. Mer fysisk aktivitet og forhåpentligvis 
flere aktivitetstilbud.  

• Jobber med planer for koronavennlig førskoledag for 
skolestarterne.  

• Blir digitale foreldremøte frem til sommeren.  

• Jobber med å få til alternativ skoleavslutning, særilg for 7.trinn.  
Kommer an på situasjon/corona. 

• Ellers ser det bra ut pr i dag med tanke på corona. Har funnet 
gode rutiner og organiseringer i hverdagen som etter 
forholdene flyter godt.  

• God tilgang på bemanning så ikke noe problemer ved sykdom. 

• Kohorter vurderes fortløpene. Pr. nå litt strengere enn veiledere.   

• Leksebevisst skole -pass – ikke hatt noe mer prosesser, satt på 
vent pga corona – mulig tilbakemelding neste faumøtet. 

• Livets vann, 3 og 7 trinn hadde vannets dag. Jobbet mye laget 
video, og tatt bilder. 

Rektor 

2 Økonomi – v/ kasserer: 
• Beholdning er kr. Ca 100.000 
•  Etter lang tid fikk vi i dag signert siste papirer slik at vi får riktig tilgang til 

nettbank. 
• Vi fikk i dag et skjema fra banken som vi skal bruke fremover når nytt styre 

(FAU) er på plass. – med denne rutinen vil det ikke ta mer enn 1 – 2 dager før 
riktige personer har tilgang fremover. 

 

 
Kasserer 

3 Trygg Skolevei 
• Mottatt 25.000,- av Trygg trafikk til trafikksikrende tiltak. Helst noe trygg trafikk 

penger.permanent.Hjertesone? – Bjørn-Erik sjekker i eldre referater om dette 
er øremerkede midler. 

• Trafikkgruppa informerer og oppdaterer 
• Sendt inn forslag til rektor 
• Pratet med trygg trafikk – fått litt innspill 
• Innarbeide Hjertesone 
• Kampanje sammen med barnehage 
• Innspill fra 1a –  
• Blir fortsatt plaget med at folk kjører mot kjøreretningen opp Grindstueveien – 

opp bakken. Ofte håndverkere/industri/varelevering – samt folk som skal på 
arrangementer oppe ved Teieparken 

• Innspill fra Ellen 1a – tar med dette inn i trafikkgruppa: 
Kampanje som foregår to ganger i skoleåret er ikke effektiv slik jeg ser 

Trafikk gruppa: 
1. og 2. Trinn 

 



det.  
Det er villmannskjøring her oppe. Tidspunktet der det er verst er 
08.15- 08.35. 
Jeg er usikker på om det er nødvendig/fornuftig å varsle foreldre om 
gule vester-kampanje pr sms i forkant. 
Kanskje vi bør tenke nytt. Kanskje vi skal involvere 6. og 7.trinn  
De kunne rotert med en lærer eller to som har inspeksjon. Trykket er fra 
08.15-08.35, som sagt. Kanskje elevene hadde likt å være med på 
dette, også kan vi i trafikkgruppa være med innimellom med jevne 
mellomrom. 
Det er veldig viktig med disse kampanjene men det er for sjeldne og lite 
effektive, dessverre. 
 
Dagen etter vi sendte ut sms om kjøring her oppe + innkjøring i 
rundkjøringa, så kjørte like herlig biler inn. De to minuttene jeg stod der 
kjørte seks biler inn. Jeg savner et foreldremøte der vi forhåpentligvis 
kunne nådd ut til flere muntlig. Og at vi sammen med ledelsen på 
skolen kan nå ut til foreldre. 

 

 
4 FKFU - Færder Kommune Foreldre Utvalg 

   Ikke noe nytt her. 
 

 

5 Sosialt miljø på skolen – fast åpen post 
• Hvordan er det på skolen i dag? Noen tilbakemeldinger på miljø? 

• Hvordan takler barn coronasituasjonen 

• Planlegge bli kjent/onboarding uke etter sommern? 

• Planlegge skoleavslutning 
            
        
     

 
Alle 

6 Årshjul FAU 

 
a:    Sykkelverksted-repdag (utgår pga  corona?) 
  

Usikkerhet rundt om sykkelrepdagen kun er for 4 klasse eller hele skolen. Slik     
situasjonen er i dag kan vi ikke invitere hele skolen, vi måtte tatt det klassevis.  
Klassevis for hele skolen vil være for tidkrevende. Om det kun gjelder fjerde   
trinn, kunne det kanskje vært gjennomført, men vi velger å la dette utgå i år. 

 
      b:    Dugnad 5 trinn, bark i klatreparken? 

• Lise 5C , sjekker med rektor hvor mange som kan samles. Foreldre fra 5 trinn 
kalles så inn til dugnaden 
. 

       c:    17 mai komite   
 

• Siste møtet var 11 mars 2020. Så stengte Norge ned.  Ingenting tyder på at 
årets 17 mai blir annerledes enn fjoråret. Det ligger ingen planer på 

 
 



kommunens hjemmesider/infosider. Kun private som setter i gang 
båt/bilkortesjer. 

 

• Mona – gikk igjennom historien rundt 17 mai feiring på Teie.  
 

• Der vi står i dag, vi må formalisere en avtale med Teie Vel. 17 . mai komiteen 
har laget et førsteutkast til en avtale sammen med Teie Vel,  
 
men ønsker jurist til å se igjennom kontrakten og komme med innspill på 
oppsett. 

 

• Deretter blir kontrakten delt med Fau, slik at vi alle kan komme med innspill på 
innhold. 

 

• Bjørn-Erik kontakter jurist, kan ikke han/hun stille – blir det spurt åpent på FAU 
sin facebookside om vi har en jurist i gruppa som kan se på denne.  

7 Evnt.  
Saker meldes inn i forkant av møtet 
Nytt møte – siste møte før sommern – Torsdag 3 juni kl 19.30 
Evnt invitere neste års faumedlemmer – om disse er valgt (gjelder ikke neste års 
første klasse) 
De klassene som ikke har valgt FAU for neste år anbefales å legge ut spørsmål på 
klassens Facebookside. 
 

 
 
 

 
 

 


